



Lighting 灯光

New set of electronic converters in high and low voltage, specifically designed for indoor lightning.

Available in both single and twin versions, with currents up to 180mA, they are compatible with the most famous dimming standards.

We also offer a wide range of products for lightning control, such as:

JUNIOR MANAGER, which has the double function to keep the light level constant and to detect the presence of people in the room, in order to minimize energy consumption.

SENIOR MANAGER, the fully developed version of Junior Manager: it keeps a constant light by surveying more areas at the same time, each one autonomously.

A new unit will be soon available; it will allow dimming through radio control.

全新系列低压与高压电子变压器，专门为室内灯光而设计。电流达 180mA，分单头和双头两个类型，与大多数调光标准兼容。

我们更提供多款灯光控制，例如：

JUNIOR MANAGER (基础型附件) - 它集合了两项功能，一是保持光照持续及二是感应人体来自动开关从而节省能源消耗。

SENIOR MANAGER (进阶型附件) - 它是个比 JUNIOR MANAGER (基础型) 更优化的版本，它可测量更大面积范围来提供持续光照，就是多个同样的变压器一起使用时都能同时自动发挥相同的作用。

除此之外，我们还将出品可以无线遥控的调光型号供客户使用。

Signage 标识

New set of high quality converters for neon signs, designed to be installed with little signs, shop window signs, and so on.

This branch of products has been enriched with new models up to 180mA, in low and high voltage.

Many are the possibilities to customize them: with flash, with on-board dimmer, with remote dimmer (1-10Vdc).

Available in the "CE" set, for European market (conforming to EN61347); without any official approval, for the extra-European market; conforming to UL2161 for Northern American market.

全新系列高质电子变压器，专门为小型标识，广告灯箱而设计。

新型号包罗了高低功率和 20mA至 180mA 多种选择。还有附加的可选设置如闪烁/闪光，内置调光和遥控 (1-10Vdc) 调光等功能。

产品获得真正的欧洲的“CE”优质认证 (符合欧洲安规 EN61347) 及符合北美市场的 UL2161 优质认证。



1
106x33x32 mm
0,3 kg



2
114x44x35 mm
0,4 kg



3
150x48x35 mm
0,6 kg



4
163x59x46 mm
1,1 kg



5
184x60x46 mm
1,2 kg



6
262x60x38 mm
1,2 kg

Neon Signs			
220-240 V 50/60 Hz EN61347-2-10			
TYPE	CASE CODE	W	Type A Type B
25mA			
2500V 25mA	1	15	A
5000V 25mA	2	30	A/B
9000V 25mA	4	75	B
35mA			
3000V 35mA	2	25	A/B
6000V 35mA	3	60	B
50mA			
2000V 50mA	2	30	B
5000V 50mA	4	75	B
6500V 50mA	4	120	B
100mA			
2000V 100mA	3	90	B
2500V 100mA	4	120	B
180mA			
2100V 180mA	5	130	B
Low Voltage			
990V 20mA	1	10	A
990V 40mA	1	15	A
990V 60mA	2	20	A/B
990V 80mA	2	25	A/B
990V 100mA	3	50	A/B
INVERTORS 12-24 dc 20mA			
3000V 20mA 12V dc	2	25	B
4000V 20mA 24V dc	2	32	B
KIT FARMACIA 25mA			
4x5000V 25mA	2	30x4	A

Lighting			
220-240 V 50/60 Hz EN61347-2-10			
TYPE	CASE CODE	W	Type A Type B
20mA			
4000V 20mA	3	50	B
40mA			
990V 40mA	1	15	A
2000V 40mA	3	40	B
TWIN 2x990V 40mA	6	50	B
50mA			
6500V 50mA	4	120	B
60mA			
990V 60mA	2	20	A/B
TWIN 2x990V 60mA	6	65	B
80mA			
990V 80mA	3	25	A/B
100mA			
990V 100mA	3	50	A/B
2000V 100mA	3	90	B
2500V 100mA	4	120	B
TWIN 2x990V 100mA	6	80	B
180mA			
900V 180mA	3	85	B
2100V 180mA	5	130	B

eneon电子变压器的型号包括了 A型-带内置保护和 B型-不带保护，黑色或白色，闪烁型，内置调光，遥控调光和总开关调光。

Electronic convertors available on without protection (type A) or with protection (type B), on white or black colour, with flash, dimmer, remote dimmer 1-10V and dimmable on the mains.



PEAKSTOP

这是个很有用的组件可增强保护对抗过高的输入电压。我们非常建议用于户外安装或带感应电荷的环境。

Useful device to increase the protection threshold against overvoltage on mains electric lines. It's use is strictly, suggested on every outdoor installation or in presence of inductive charges.

